
PROTOKÓŁ nr XLI/2021 

Z XLI SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 24 lutego 2021 roku. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XLI sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik nr 

1, a zakończył o godz. 14:40 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, iż radni otrzymali wcześniej 

dzienny porządek obrad – załącznik nr 2  i poprosił o zgłaszanie do niego uwag. 

O głos poprosiła Przewodnicząca Skarg, Wniosków i Petycji, p. J. Szewczykowska, 

zgłaszając wniosek formalny o wprowadzenie dwóch uchwał przedmiotowej komisji 

w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Wniosek formalny w sprawie wprowadzenia uchwały do porządku obrad został 

również zgłoszony przez Burmistrza Miasta Sierpca w sprawie zwolnienia 

przedsiębiorców z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży, czyli dotyczący 

głównie restauratorów. 



Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poddał oba wnioski formalne pod 

głosowanie. 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o wprowadzenie 2 

punktów do porządku obrad.  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 3 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Burmistrza Miasta Sierpca o wprowadzenie punktu do porządku obrad.  

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, po przyjęciu wniosków formalnych w sprawie 

rozszerzenia dziennego porządku obrad odczytał go i poddał pod głosowanie. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

 Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Andrzej Skorłutowski 

3. Przyjęcie protokołów z XXXIX i XL sesji RM. 

 Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokoły z XXXIX i XL sesji 

RM znajdują się w Biurze Rady i jeśli do 26 lutego br., czyli do piątku, nie zostaną 

zgłoszone do niego uwagi, protokoły zostaną przyjęte. 

4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady i przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczącej Klubu Radnych "Sierpczanie". 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał podziękowanie, jakie wpłynęło  

do Rady Miejskiej Sierpca od Komendy Powiatowej Policji w Sierpcu oraz pismo 

informujące o powstaniu Klubu Radnych Rady Miejskiej Sierpca „Dla Przyszłości 

Sierpca”. Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ładu, 

Porządku Publicznego i Komunikacji, p. K. Skrzyński, relacjonując przebieg posiedzeń 

tej komisji w ostatnim czasie. Prace Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła jej 

Przewodnicząca, p. J. Szewczykowska. Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący 

Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Społecznej i Zdrowia, p. W. Skorłutowski, który streścił 

przebieg posiedzenia komisji. Prace Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Promocji przedstawił jej Przewodniczący, p. K. Kacperski. 

Następnie Przewodniczący nowopowstałej Komisji Statutowej, p. A. Balcerowski, 

złożył sprawozdanie z jej działania. W dalszej części p. Balcerowski kontynuował 

swoją wypowiedź jako Przewodniczący Klubu Radnych „Dla przyszłości Sierpca” 

przedstawiając myśl przewodnią przyświecającą działalności Klubu, którą jest m.in. 

wspieranie działalności służącej rozwojowi i promocji Sierpca licząc także na 

współpracę ze wszystkimi radnymi. W tym miejscu Przewodniczący Klubu złożył 

wniosek formalny o rozszerzenie porządku obrad przez wprowadzenie Stanowiska RM 

dotyczącego przywrócenia połączeń kolejowych w Sierpcu. Jako kolejna głos 

zabrała Przewodnicząca Klubu Radnych „Sierpczanie, p. B. Gil, zawiadamiając o 

naradzie Klubu, na której analizowane były materiały na sesję Rady Miejskiej. 

Poinformowała, iż wynikiem podjętej podczas spotkania dyskusji będzie właściwe 

podejmowanie decyzji na dzisiejszej sesji.  

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poddał wniosek formalny pod głosowanie. 



Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Klubu RM Sierpca "Dla Przyszłości Sierpca" o wprowadzenie 

Stanowiska RM do porządku obrad.  

Rada w głosowaniu: 15 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

Przewodniczący RM odczytał dzienny porządek obrad po wprowadzonych 

zmianach i poddał go pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad po zmianach.  

Rada w głosowaniu: 15 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad po zmianach – załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

 

5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 23 stycznia 

2021r. do 19 lutego 2021 r. – załącznik nr 8. 

Ad vocem Radna, p. B. Gil, zapytała, czego dotyczy liczba 14 500, jeśli chodzi o 

deklaracje na odpady. Burmistrz wyjaśnił, że jest to liczba osób deklarujących 

selektywną zbiórkę odpadów. 

  

 



6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje na piśmie zostały złożone przez Radną, p. B. Gil – 7 interpelacji; Wszystkie 

interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero dołączone  

do protokołu (załącznik nr 9). Interpelacje zostały przekazane Burmistrzowi do 

dalszego procedowania. 

 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz w odpowiedzi na interpelację dotyczącą zalania mieszkania przy ul. Wojska 

Polskiego odczytał w całości swoją odpowiedź, jakiej udzielił na piśmie  

po poprzedniej sesji RM podkreślając, że informacje zawarte w tym wyjaśnieniu  

jak najbardziej są zgodne z prawdą. Radna powiedziała, że przede wszystkim zależy 

jej na tym, aby pracownicy zajmujący się tymi ludźmi traktowali ich dobrze i aby 

wszystkie ogłoszenia z kontaktami były zawieszone w porę. Powtórzyła jeszcze raz,  

że to wszystko, co Burmistrz mówi, nie do końca tak wyglądało. Wyraziła również 

zadowolenie z faktu, że służby miejskie zajęły się tymi ludźmi a nawet zrobiły więcej, 

niż oczekiwano. Odniosła się również do rodzaju parteru, jaki tam się znajduje. 

Burmistrz zapytał, jakie uprawnienia posiadała Radna oraz osoby jej towarzyszące  

do tego, aby dokonywać na nieswojej własności jakichkolwiek prac, bez 

wcześniejszego zgłoszenia tego. Podał również definicję parteru i odniósł to do stanu 

faktycznego, jaki znajduje się w przedmiotowym budynku. Pan Perzyński poprosił  

o wykaz prac i kwalifikacje do wykonywania tych prac, jak również dokumentację 

zdjęciową ich wykonywania, aby sprawdziła to osoba z uprawnieniami, czy zostało 

wszystko wykonane poprawnie. Podkreślił, że informacja, iż ten lokal zamieszkuje 

osoba niepełnosprawna wpłynęła 2 lutego 2021r. Zapytał również, czy Radna ma 

dowody na to, że pracownicy źle traktują mieszkańców. Radny, p. K. Kacperski, 

potwierdził, że na interpelację Radnej w tej sprawie Burmistrz odpowiedział bardzo 

wyczerpująco i zgodnie ze stanem faktycznym, co ma potwierdzenie  

w dokumentach. Radna, p. B. Gil, powiedziała, że jeśli były wykonywane jakieś 

prace w tym mieszkaniu, to poprosi Prezes stowarzyszenia „Wszyscy Razem”, p. Anetę 

Kalinowską, o przygotowanie relacji z tego zdarzenia. Burmistrz, p. J. Perzyński,  

w odpowiedzi podkreślił, że prosił, aby dokumentacja została przedstawiona  

na piśmie. W dalszej części Burmistrz odniósł się do interpelacji na temat 

dofinansowania swoich studiów. Na temat dodatkowych zajęć dla dzieci  

z trudnościami w nauce odpowiedział Naczelnik WOK, p. M. Zdrojewski, informując, 

że są prowadzone zajęcia dydaktyczno – wyrównawcze, terapeutyczne, 

logopedyczne, czy rewalidacyjne dla dzieci w klasach 1-3. Część z nich odbywa się 

grupowo a część indywidualnie. Jeśli chodzi o naukę czytania i pisania, to Panie 

Dyrektor SP nr 2 i SP nr 3 nie otrzymały formalnie informacji od rodziców, że są z tym 

problemy. Dodał, że jeśli taka informacja wpłynie bezpośrednio do dyrekcji szkół,  

to taka pomoc będzie na bieżąco udzielana. Radna zapytała, czy zgłoszenie ma 

być ustne, czy na piśmie. Naczelnik powiedział, że podstawą jest kontakt rodzica, 

telefoniczny lub mailowy, z Dyrektor szkoły, w wyniku którego będzie określony 

sposób realizacji pomocy. Radna zapytała, jak ma się zachować rodzic, który usłyszy 

od nauczyciela, że powinien nauczyć dziecko czytać, ponieważ dziecko nie umie 

czytać, czy powinien zgłaszać się do dyrektora, czy szukać pomocy gdzie indziej. 

Pan Zdrojewski wyjaśnił, że w pierwszej kolejności powinien zwrócić się z rozmową  

do nauczyciela a jeśli to nie pomoże, wówczas następną instancją jest dyrektor 

szkoły. Radny, p. P. Rzeszotarski, powiedział, że rodzic również ma obowiązki 

wychowawcze i powinien w domu dziecku pomagać. Radna, p. B. Gil, 



odpowiedziała, że ta wypowiedź jest krzywdząca dla rodziców, którzy robią wszystko, 

aby pomóc swoim dzieciom, ale nie dają rady. Są dzieci, które wymagają niewielkiej 

pomocy, ale są i takie, którym rodzice sami nie są w stanie pomóc. Radny,  

p. J. Stachurski, powiedział, że wypowiedź Radnego Rzeszotarskiego była wielkim 

nietaktem. W dalszej części Burmistrz, p. J. Perzyński, powiedział, że na interpelację 

dotyczącą funduszu remontowego pełnej odpowiedzi udzieli na piśmie. Następnie 

odniósł się do budowy bloku na ul. Poziomkowej nawiązując do sesji nadzwyczajnej 

RM z dn. 5 lutego br., podczas której były podejmowane uchwały w tej sprawie. 

Radna, p. B. Gil, powiedziała, że to mieszkaniec Sierpca twierdził, iż Prezes ZGKiM 

mówił o budowie bloku, która ma rozpocząć się wiosną. Burmistrz powiedział,  

że pomimo przedstawianych faktów, które są omawiane na posiedzeniach komisji, 

Radna, pomimo uczestnictwa w tych komisjach, nie dementuje tych pomówień  

a wręcz podtrzymuje je. Radny, p. K. Kacperski, potwierdził słowa Burmistrza,  

iż te tematy były podejmowane na Komisji Budżetowej i dokładnie omawiane.  

Ad vocem Radna stwierdziła, że dobrze, że Radni mówią, jak będzie naprawdę z 

tym blokiem, bo wiedza mieszkańców Sierpca jest zupełnie inna. W dalszej części 

wywiązała się dyskusja na temat tego, jakie są w tej kwestii fakty a co jedynie 

pomówieniami. Następnie Burmistrz udzielił odpowiedzi na pozostałe interpelacje 

dotyczące kaplicy na cmentarzu komunalnym oraz dworca PKS. Radna, p. B.Gil, 

poprosiła o uściślenie wypowiedzi na temat kaplicy. Pan Perzyński powiedział, że 

warunki korzystania z kaplicy są określone przez ZGKiM wraz z cennikiem i jeśli ktoś 

chce wykorzystać jej elementy, np. chłodnię, to nie ma do tego przeciwwskazań.  

Na zakończenie Radna, p .B. Gil, powiedziała, że osoba, która przekazała jej 

informację o budowie bloku przy ul. Poziomkowej, jeśli nie będzie się bała, to 

przekaże to na piśmie. W odpowiedzi Burmistrz stwierdził, że Radna działa wbrew 

interesowi miasta i wprowadza atmosferę strachu. 

 8. Uchwała RM ws. utworzenia Zespołu Miejskich Przedszkoli w Sierpcu i nadania mu 

statutu. 

Projekt uchwały został zreferowany przez Naczelnika WOK, p. M. Zdrojewskiego, który 

wyjaśnił, że koncepcja utworzenia Zespołu Przedszkoli powstała dla zachowania 

tożsamości obu placówek wchodzących w jego skład, czyli MP nr 1 i MP nr 4,  

bez konieczności likwidacji jednego z nich. Dodał, że warunkiem formalnym 

utworzenia takiego zespołu jest fakt lokalizacji przedszkoli w obwodzie jednej szkoły 

podstawowej, co w tym wypadku jest spełnione, ponieważ obie placówki znajdują 

się w jednym budynku i należą do obwodu SP nr 2. Zasadnym również jest by w tym 

wypadku oba przedszkola były zarządzane przez jedną dyrektor wspartą o funkcję 

wicedyrektora, co usprawni funkcjonowanie jednostki, wpłynie pozytywnie  

na zarządzanie kadrą, jak również zredukuje ilość wytwarzanej dokumentacji oraz  

w ostateczności doprowadzi do zintegrowania obu jednostek. Naczelnik podkreślił, 

że wszyscy pracownicy zachowują swój status, nikomu umowa o pracę nie będzie 

zmieniana ani wypowiadana. Jedyna różnica polega na tym, że z dniem 1 września 

staną się pracownikami Zespołu Przedszkoli, ale jest to zabieg jedynie czysto 

techniczny. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy każde z przedszkoli zachowuje swoją Radę 

Rodziców i czy będzie jeszcze wspólna Rada Rodziców oraz ile osób będzie liczyła 

Rada Pedagogiczne w Zespole Przedszkoli. Pan Zdrojewski potwierdził, że Zespół 

będzie posiadał odrębną Radę Rodziców, która będzie stanowić łącznik między 

rodzicami a dyrekcją. Natomiast jeśli chodzi o wspólną Radę Pedagogiczną, będzie 

tworzyło ją 14 nauczycieli. Radny, p. S.W. Jaworowski, podziękował i jednocześnie 



pogratulował Naczelnikowi WOK rozwiązania tej trudnej sytuacji związanej  

z połączeniem przedszkoli. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. utworzenia Zespołu Miejskich Przedszkoli w Sierpcu i nadania mu 

statutu.  

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

314/XLI/2021 RM  ws. utworzenia Zespołu Miejskich Przedszkoli w Sierpcu i nadania 

mu statutu -  załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

9. Uchwała RM ws. zmiany statutu instytucji kultury pod nazwą Pracownia 

Dokumentacji Dziejów Miasta Sierpc 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że projekt uchwały był 

omawiany na Komisji Oświaty w dniu 15 lutego br., jak również podczas Komisji 

Przedsesyjnej w dniu 22 lutego br., po czym przytoczył uzasadnienie do uchwały. 

Radna, p. B. Gil, stwierdziła, że wykazano mało szacunku dla poprzedników 

pracujących w Pracowni Dokumentacji Dziejów Miasta Sierpc. Burmistrz 

odpowiedział na to, że współpraca z byłym Dyrektorem jest kontynuowana w formie 

kolejnych wspólnych projektów, w których będzie wykorzystywana wiedza 

poprzedniego, jak i obecnego Pana Dyrektora oraz innych historyków z terenu 

miasta Sierpca. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany statutu instytucji kultury pod nazwą Pracownia 

Dokumentacji Dziejów Miasta Sierpc.  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

315/XLI/2021 RM  ws. zmiany statutu instytucji kultury pod nazwą Pracownia 

Dokumentacji Dziejów Miasta Sierpc -  załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 



Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

10. Uchwała RM ws. ustalenia wysokości opłat w Miejskim Żłobku w Sierpcu 

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy Pani Dyrektor dokonała zapowiadanych opracowań. 

W Dz. U. z 23 marca 2018 r., w art. 59, w pkt. 2 jest powiedziane o zwolnieniu z opłat, 

całkowitym lub częściowym, przez radę miasta, radę powiatu lub sejmik wojewódzki  

i w związku z tym Radna podtrzymuje swoje stanowisko, iż żłobek może być bez 

opłat. Przewodniczący RM poinformował, że w dniu dzisiejszym wpłynęła do Biura 

Rady informacja odnośnie średniego miesięcznego kosztu utrzymania żłobka. 

Dyrektor Żłobka, p. D. Żbikowska, odniosła się do art. 23 przytoczonej ustawy, który 

mówi o obowiązku rodziców do ponoszenia opłat za pobyt oraz wyżywienie dziecka 

w żłobku lub klubie dziecięcym, natomiast w art. 59 jest przywołanie do art. 58, czyli 

rada może zwolnić z opłat już wprowadzonych na podstawie art. 58 więc jest to 

bardziej rozstrzygnięcie prawne. Następnie p. Żbikowska wymieniła koszty miesięczne 

i wydatki, jakie są ponoszone na utrzymanie żłobka. Radna, p. J. Szewczykowska, 

upewniła się, czy kwota 47 500 zł to jest miesięczne utrzymanie żłobka oraz zapytała, 

ile dzieci uczęszcza do żłobka. Dyrektor potwierdziła, że tyle właśnie wynosi koszt 

utrzymania a dzieci uczęszczających do żłobka jest 23. Radna Szewczykowska 

policzyła, że koszt utrzymania jednego dziecka wynosi 1980 zł i są to ogromne koszty, 

które w 70 % ponosi miasto i stwierdziła, że w tej sytuacji utworzenie żłobka 

bezpłatnego byłoby jakimś nieporozumieniem. Radna, p. B. Gil, przypomniała w tym 

momencie o wkładzie rodziców, jaki ponoszą we wspieraniu żłobka zakupami 

produktów pierwszej potrzeby dla dzieci i zapytała, czy ta ich aktywność zmalała. 

Uzupełniła również, że rodzice ponosiliby jedynie koszt wyżywienia i godzin 

dodatkowych. Pani Dyrektor powiedziała, że zaangażowanie rodziców  

jest podobne, jak ma to miejsce w placówkach oświatowych. Poza tym rodzice 

kupują mleko i pieluchy jednorazowe, ponieważ jest to bardzo indywidualna sprawa 

ze względu na różne preferencje dzieci. Radny, p. K. Kacperski, powiedział, że jeśli 

chodzi o odpłatność za żłobek, to każdy miał świadomość, że jeśli skończy się 

projekt, z którego był on budowany, to za żłobek trzeba będzie płacić. Jeśli chodzi  

o zakupy rodziców , to podobna sytuacja ma miejsce również w przedszkolach. 

Dodał, że on żłobek odbiera jako ogromną pomoc urzędu w podtrzymywaniu pracy, 

szczególnie w przypadku kobiet. Radny, p. K. Skrzyński, podał przykład szkół średnich, 

gdzie uczniowie również kupują np. papier do ksero, pomimo, że nie maja takiego 

obowiązku. W tym samym tonie wypowiedziała się również Radna, p. J. 

Szewczykowska. Następnie Przewodniczący RM, p. D. Malanowski odczytał treść 

uchwały uzupełniając ją o kwoty opłat, jakie będą obowiązywały w żłobku. Radny, 

p. J. Stachurski, zapytał, czy są wykorzystywane wszystkie programy rządowe, jeśli 

chodzi o dofinansowanie zmniejszające koszty utrzymania żłobka. Dyrektor,  

p. D. Zbikowska wyjaśniła, iż ze względu na to, że żłobek nie powstał z rządowego 

programu Maluch+, to na miejsca, które zostały utworzone, czyli 24, nie można 

starać się o środki na dalsze funkcjonowanie. Dodała, że został złożony wniosek, 

który zaopiniowano pozytywnie, na zwiększenie liczby miejsc o 6, ponieważ na tyle 



pozwala powierzchnia oraz liczba opiekunów, właśnie w ramach rządowego 

projektu Maluch+. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia wysokości opłat w Miejskim Żłobku w Sierpcu.  

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 1 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

316/XLI/2021 RM  ws. ustalenia wysokości opłat w Miejskim Żłobku w Sierpcu -  

załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

PRZECIW (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski 

11. Uchwała RM ws. przyjęcia przez Gminę Miasto Sierpc do realizacji w 2021 roku 

zadania z zakresu administracji rządowej polegającego na utrzymaniu grobów i 

cmentarzy wojennych na terenie Gminy Miasta Sierpca 

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego RM,  

p. D. Malanowskiego. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyjęcia przez Gminę Miasto Sierpc do realizacji w 2021 roku 

zadania z zakresu administracji rządowej polegającego na utrzymaniu grobów i 

cmentarzy wojennych na terenie Gminy Miasta Sierpca.  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

317/XLI/2021 RM  ws. przyjęcia przez Gminę Miasto Sierpc do realizacji w 2021 roku 

zadania z zakresu administracji rządowej polegającego na utrzymaniu grobów i 

cmentarzy wojennych na terenie Gminy Miasta Sierpca -  załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 



BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

12. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na ustawienie tablicy pamiątkowej 

poświęconej Janowi Nowakowskiemu w rejonie ulicy Jana Pawła II w Sierpcu 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem został również odczytany przez 

Przewodniczącego RM. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na ustawienie tablicy pamiątkowej poświęconej 

Janowi Nowakowskiemu w rejonie ulicy Jana Pawła II w Sierpcu.  

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

318/XLI/2021 RM  ws. wyrażenia zgody na ustawienie tablicy pamiątkowej 

poświęconej Janowi Nowakowskiemu w rejonie ulicy Jana Pawła II w Sierpcu  -  

załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Kacperski 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski 

13. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Miastem Sierpc a Gminą Sierpc w sprawie powierzenia 

wykonywania przez Gminę Miasto Sierpc zadania własnego Gminy Sierpc 

zbiorowego odprowadzania ścieków w zakresie oczyszczania ścieków komunalnych 

odprowadzanych z nieruchomości położonych w granicach administracyjnych 

Sołectwa Studzieniec gmina Sierpc 

W tym punkcie został poproszony o głos Dyrektor „EMPEGEK”, p. P. Pakieła, 

wyjaśniając, że projekt tej uchwały jest konsekwencją działań Wójta Gminy Sierpc. 

Wyjaśnił, że koszt sieci kanalizacyjnej wraz z kolektorem przesyłowym na terenie 

obrębu Studzieniec zostałby poniesiony przez Gminę Sierpc. Natomiast spółka 

„EMPEGEK” miałaby za zadanie tak dostosować oczyszczalnię ścieków, aby była 

ona gotowa na przyjęcie ścieków ze Studzieńca. Radna, p. B. Gil, skierowała pytanie 

do członka Rady Nadzorczej, p. M. Zasadowskiego, jakie jest zdanie Rady 

Nadzorczej w kontekście planów Pana Dyrektora i całego „EMPEGEKU”. Pan 

Zasadowski powiedział, że wykonuje swoje usługi, jako Radca Prawny na rzecz Rady 

Miejskiej, w związku z tym jest przedstawicielem Burmistrza w Radzie Nadzorczej, 

dlatego pytanie powinno być kierowane do Burmistrza, wówczas, Rada Nadzorcza 

zajmie stanowisko, bądź też odniesie się do pisma lub zapytania Radnej. Radna 



zapytała, czy p. Zasadowski nie może się wypowiedzieć, jako członek Rady 

Nadzorczej. Radca Prawny odpowiedział, że może, ale uważa, iż powinna być 

zachowana droga formalna i oficjalna. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Miastem Sierpc a Gminą Sierpc w sprawie powierzenia 

wykonywania przez Gminę Miasto Sierpc zadania własnego Gminy Sierpc 

zbiorowego odprowadzania ścieków w zakresie oczyszczania ścieków komunalnych 

odprowadzanych z nieruchomości położonych w granicach administracyjnych 

Sołectwa Studzieniec gmina Sierpc.  

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

319/XLI/2021 RM  ws. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Miastem Sierpc a Gminą Sierpc w sprawie powierzenia 

wykonywania przez Gminę Miasto Sierpc zadania własnego Gminy Sierpc 

zbiorowego odprowadzania ścieków w zakresie oczyszczania ścieków komunalnych 

odprowadzanych z nieruchomości położonych w granicach administracyjnych 

Sołectwa Studzieniec gmina Sierpc -  załącznik nr 15 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

14. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem został odczytany przez Przewodniczącego 

RM, p. D. Malanowskiego. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat.  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

320/XLI/2021 RM  ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat -  załącznik nr 16 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

 

 

15. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat 

 

Projekt tej uchwały również streścił Przewodniczący RM. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat.  

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

321/XLI/2021 RM  ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat -  załącznik nr 17 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

16. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat 

 

Treść uchwały została przybliżona przez Przewodniczącego RM. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat.  

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

322/XLI/2021 RM  ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat -  załącznik nr 18 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

17. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat 

Radna, p. B. Gil, poprosiła o uzupełnienie, że przedmiot tej dzierżawy stanowią 

garaże. Naczelnik WAG, p. P. Brzeski, potwierdził, iż są to dzierżawy pod lokalizację 

garażu blaszanego.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat.  

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

323/XLI/2021 RM  ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat -  załącznik nr 19 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

18. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok 

O omówienie projektów dwóch kolejnych uchwał została poproszona Skarbnik 

Miejski, p. K. Joniak, która wyjaśniła, że najważniejszymi zmianami są zmiany 

zwiększenia dochodów poprzez przekazanie informacji z Urzędu Statystycznego na 

spis powszechny w kwocie 21 813 zł, zmniejszenie subwencji oświatowej o kwotę 

97 761 zł, zwiększenie kwoty na Kartę Dużej Rodziny – 116 zł oraz środki przekazane  

i przyznane miastu na dotacje związane z zadaniem Maluch+, w kwocie 144 000 zł. 

Radna, p. B. gil, podziękowała Pani Skarbnik za przystępne wytłumaczenie wszystkich 

zagadnień związanych z budżetem. 



Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok.  

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

324/XLI/2021 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok  -  załącznik nr 20 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

19. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2021– 

2029 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2021– 2029.  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

325/XLI/2021 RM  ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2021– 

2029 -  załącznik nr 21 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

20. Uchwała RM ws. zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 

2021 r. przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na terenie Miasta Sierpca i 

zwrotu części tej opłaty 

Założenia projektu tej uchwały omówił Burmistrz, p. J. Perzyński. Dodał,  

że kontaktował się z przedsiębiorcami pytając, czy taka forma wsparcia byłaby dla 

nich akceptowalna, na co uzyskał odpowiedź twierdzącą. Ci, którzy do tej pory  

nie zapłacili swoich opłat będą z nich zwolnieni w całości, ci którzy chociaż 

częściowo je zapłacili, będą im one zwracane na podstawie tej uchwały. Radna,  



p. B. Gil, wyraziła wątpliwość w kwestii świadomego głosowania nad tą uchwałą  

ze względu na słabą jej znajomość. Przewodniczący RM stwierdził, że uchwała 

wydaje się być jak najbardziej zasadna. Radny, p. J. Stachurski, również potwierdził 

słowa Przewodniczącego, iż gest ten jest słuszny, ponieważ daje to dużo większe 

możliwości dla przedsiębiorców do przetrwania w tej trudnej sytuacji. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała ws. zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 r. 

przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na terenie Miasta Sierpca i zwrotu 

części tej opłaty.  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

326/XLI/2021 RM  ws. zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 

2021 r. przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na terenie Miasta Sierpca i 

zwrotu części tej opłaty -  załącznik nr 22 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

21. Uchwała RM ws. petycji p. Karola Knacha 

W tym punkcie Radna, p. B. Gil, odczytała oświadczenie, które stanowi załącznik  

nr 23. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, wyjaśnił, że Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji w dniu 16 lutego br. nie odbyła się ze względów technicznych. Radca 

Prawny, p. M. Zasadowski, odniósł się co do przekroczenia terminu rozpatrzenia 

petycji, wyjaśniając, że taki termin obowiązuje przez trzy miesiące. Ad vocem zabrał 

głos radny, p. K. Kacperski, informując, że pozostali członkowie komisji mieli 

świadomość, dlaczego ona się nie odbyła. Powiedział też, że na niektóre sprawy, 

szczególnie techniczne, Przewodnicząca Komisji Skarg po prostu nie ma wpływu. 

Przewodnicząca komisji, p. J. Szewczykowska, potwierdziła problemy z połączeniem, 

jakie wystąpiły tamtego dnia, po czym odnosząc się do oświadczenia Radnej,  

p. B. Gil, udzieliła szerokich wyjaśnień. Omówiła również szczegółowo projekty 

uchwał dotyczące rozpatrzenia petycji. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała ws. petycji p. Karola Knacha.  

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

327/XLI/2021 RM  ws. petycji p. Karola Knacha -  załącznik nr 24 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

22. Uchwała RM ws. petycji "Alarm! STOP zabójczemu GMO - STOP niebezpiecznej 

SZCZEPIONCE!" Stowarzyszenie Polska Wolna od GMO 

Projekt tej uchwały również został przedstawiony przez Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, p. J. Szewczykowską.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwała ws. petycji "Alarm! STOP zabójczemu GMO - STOP niebezpiecznej 

SZCZEPIONCE!" Stowarzyszenie Polska Wolna od GMO.  

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

328/XLI/2021 RM  ws. petycji p. Karola Knacha -  załącznik nr 25 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

23. Stanowisko RM ws. przywrócenia połączeń kolejowych w Sierpcu 

Stanowisko Rady Miejskiej wraz z uzasadnieniem zostało odczytane przez 

Przewodniczącego RM, p. D. Malanowskiego. Radca Prawny, p. M. Zasadowski, 

poprosił o dokonanie drobnej zmiany w § 1, zamiast „do niniejszej uchwały” 

powinien być zapis „do niniejszego stanowiska”. 

 



Głosowano w sprawie: 

Stanowisko RM ws. przywrócenia połączeń kolejowych w Sierpcu.  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła stanowisko RM 

4/XLI/2021 ws. przywrócenia połączeń kolejowych w Sierpcu -  załącznik nr 26 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

24. Sprawy różne. 

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy projekt uchwały w sprawie żłobka był opiniowany 

przez Komisję Oświaty. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, wyjaśnił, że projekt 

wpłynął po posiedzeniu Komisji Oświaty. Radna zauważyła, że na pieczątce jest 

data 15 lutego. Przewodniczący wyjaśnił, że do urzędu wpłynął 15, a w Biurze Rady 

znalazł się 16 lutego, było o tym mówione na Komisji Przedsesyjnej. Radna zapytała 

również, czy Rada Społeczna Szpitala będzie miała wpływ na wydatkowanie 2 mln, 

które szpital otrzymał od Polskich Linii Kolejowych oraz co ustaliła komisja przy ul. 

Piastowskiej 35a/2, która była tam dzisiaj o godz. 9:00. Radny, p. k. Rudowski, 

powiedział, że Rada Społeczna jest ciałem doradczym i opiniującym pewne sprawy, 

nie jest ciałem finansowym dla Pana Dyrektora, ale postara się udzielić odpowiedzi 

na następną sesję. Dodał, że prawdopodobnie zostanie zakupiony nowy sprzęt do 

zdjęć RTG. Radny, p. K. Kacperski, chciał złożyć gratulacje Panu Burmistrzowi, Pani 

Skarbnik, że miasto chce pomagać przedsiębiorcom, mieszkańcom Sierpca 

wychodzić naprzeciw ich potrzebom w tym trudnym czasie. Radny, p. K Skrzyński, 

poprosił o niesugerowanie, że ktoś głosuje nieświadomie, ponieważ jest to 

krzywdzące a druga rzecz, którą poruszył dotyczyła stosowania podwójnych 

standardów, że jedni mogą przywoływać do tablicy radnych jednocześnie  

nie chcąc odpowiadać na podstawowe pytania. Postawił retoryczne pytanie,  

czy to jest grzeczne i czy tak właśnie ma wyglądać współpraca.  

Przewodniczący RM zapowiedział, że następna sesja Rady Miejskiej odbędzie się w 

dniu 31 marca a jednocześnie, zgodnie z ustaleniami, nie odbędzie się posiedzenie 

Komisji Wspólnej, wszystkie materiały zostaną skierowane do komisji merytorycznych.  

 

 

 

 



25. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej, p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady XLI sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ 

Dariusz Malanowski 

 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 

 

 

  

 

 


